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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 15 aprilie 2019, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.592 din 11 aprilie 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 15 aprilie 2019, ora 1400, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Neacşu Lucian 

3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

4. Muscalu Ionel 

5. Săndulescu Petronela Marinela 

6. Dragomir Ion 

7. Pălăngeanu Dunia 

8. Matei Mihai 

9. Oprişan Gigi 

10. Cioacă Ionuţ 

11. Ionescu Liviu-Ovidiu 

12. Nichita Tereza 

13. Vladu Alexandru 

14. Ilie Clement 

15. Ţigănilă George 

 

Absenţi:  
 

1. Meclea Alina 

2. Ciulacu Mirela 

3. Pick  Ladislau 

4. Anghelescu Adrian Valentin 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Adelina Veronica 

 
 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Pick Ladislau, ales prin H.C.L. nr.63 din 28 

februarie 2019. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Întrucât 

domnul președinte nu este, trebuie să alegem un președinte de ședință. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 14 consilieri, avem cvorumul 

necesar pentru desfășurarea ședinței. Exact cum spunea și domnul viceprimar, va trebui 

să alegem un președinte de ședință pentru această ședință. Propuneri? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Propun pe domnul viceprimar Dragomir Ion. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Supun la vot propunerea. Cine este pentru? 14 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul consilier Dragomir Ion: Începem ședința de astăzi prin a asculta imnul de 

stat al României. La ordinea de zi avem 9 proiecte de hotărâri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preșdinte, aș dori să scoatem de pe 

ordinea de zi proiectul numărul 4, întrucât până la această dată nu am semnat procesul 

verbal de predare-primire a Incubatorului de afaceri. Drept urmare, nu putem aproba un 

regulament de funcționare a unui spațiu la care încă nu avem administrarea în 

deplinătatea ei legală. Drept urmare, păstrăm până la următoarea ședința ordinară. Atunci 

când am predat acel spațiu prin hotărâre de Consiliu, a devenit funcțional acel document 

în momentul în care s-a semnat procesul verbal de predare. Deci, vom scoate punctul 

numărul patru de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Cu propunerea făcută de domnul primar, supun la 

vot ordinea de zi. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării prin suplimentare a 

Proiectului Bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2019 și a Listei de 

Investiții aferente 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Să se consemneze că a sosit și domnul 

consilier Muscalu Ionel. 

Domnul primar Barbu Nicolae: După cum vedeți, încă nu avem bugetul! Tot 

discutăm de proiectul de buget. Ați auzit punctul meu de vedere vis-a-vis de acea cotă de 

7,5. O s-o primim când o s-o primim și cât o să primim... Am primit între timp, cote 

defalcate de TVA pentru susținerea de proiecte descentralizate, pentru școli, pentru 

susținerea școlilor și ce înseamnă partea socială, direct de la finanțele publice, defalcate 

pe diverse și suntem obligați să le aprobăm ca să putem să demarăm procedurile de buget 

pentru fiecare unitate școlară. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de împrumuturi 

interne pe anul 2019 și a Listei de Investiții aferente 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului centralizat al 

instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții 

pe anul 2019  

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare 

și Funcționare al Centrului de Afaceri și a documentației de licitație publică cu 

strigare și negociere directă a spațiilor din incinta Centrului de Afaceri din 

cadrul Direcției Administrare Active din Proiecte cu Finanțare Europeană - 

retras 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea taxei de începere a licitației 

pentru închirierea terenului din incinta Pieței de Pește din cadrul Direcției 

Administrare Active din Proiecte cu Finanțare Europeană 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea continuării parteneriatului 

educațional între Municipiul Giurgiu, Inspectoratul Școlar Județean Giurgiu, 

unitățile de învățământ liceale și gimnaziale din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu, Inspectoratul Școlar Județean Giurgiu și 

Centrul Cultural ”Ion Vinea” Giurgiu, pentru sărbătorirea zilei de 1 iunie 2019 

– Ziua Internațională a Copilului, în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea încetării dreptului de folosință 

gratuită acordat Asociației Române pentru Reciclare – ROREC București, 

asupra terenului în suprafață de 500,00 m.p., situat în Municipiul Giurgiu, 

strada Gloriei nr.5 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării unei erori materiale 

cuprinsă în Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

nr.88/28.03.2019 privind includerea unor obiective de investiții în inventarul 

domeniului public al Municipiului Giurgiu, însușit prin Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Giurgiu nr.135/26.08.1999, cu modificările și completările 

ulterioare și transmiterea în administrarea Operatorului Regional – Societatea 

Comercială APA SERVICE S.A. 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Domnul primar Barbu Nicolae: Vă mulțumesc pentru prezență! Ședința ordinară 

va fi pe 24 aprilie, datorită faptului că pe 26 este zi liberă și s-ar putea ca unii dintre dvs. 

să plecați și nu dorim să vă blocăm activitatea. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Declar închisă ședința și vă mulțumesc pentru 

prezență! 

 

Şedinţa se încheie la ora 1413. 
 

 

 

          P R E Ş E D I N T E, 
 

                Dragomir Ion                              SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 
                                  

                     Stanciu Violeta 
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